
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 19
Pavlovičky

Č. 8 / 2023 07. 08. 2023 / 17:30 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: PhDr. Zita Chalupová, Zdeněk Smyčka, Jarmila Přerovská, Dan Vejrosta, Božena
Kürfurstová, Ing. Veronika Kochová, RNDr. Kateřina Mutinová, Dušan Čáslava

Omluveni: MUDr. Dana Galuszková Ph.D. MBA

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze

Usnesení:
1. Kanál v Pavlovické ulici
2. Chodníky v Pavlovičkách
3. Odpadkové koše
4. Pavlovické babí léto
5. Zeleň v Pavlovičkách

Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR

3 Vystoupení hostů

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Přehled požadavků z minulého zápisu
Zeleň v Pavlovičkách - Před uzavřením
Starší požadavky
Zápis č. 3/2023 ze dne 06. 03. 2023: Koš na psí exkrementy - V realizaci
Zápis č. 3/2023 ze dne 06. 03. 2023: Výměna košů na hřišti v Lindnerově ulici - Vyřešené
Zápis č. 4/2023 ze dne 03. 04. 2023: Vývěska KMČ v Edisonově ulici - V realizaci
Zápis č. 5/2023 ze dne 02. 05. 2023: Zeleň v Pavlovičkách - Před uzavřením
Zápis č. 5/2023 ze dne 02. 05. 2023: Herní prvky na hřišti v Kampelíkově ulici - Předáno
Zápis č. 6/2023 ze dne 05. 06. 2023: STO Edisonova - Před uzavřením

5 Projednávané záležitosti

Usnesení:
1. Na KMČ se obrátil občan pan Šimek s tím, že kolem kanálu v Pavlovické ulici (u nákupního parku Bělidla na
úrovni prodejny Toyota) ŘSD namalovalo ve vozovce tzv. podélnou čáru souvislou, čímž je vozovka zúžena a
pan Šimek se obává možné kolize projíždějících kamionů s tramvají. Dle svědectví členky KMČ Boženy
Kurfürstové je problém s kanálem dlouhodobý, kanál je vždy opraven, následně přes něj přejíždějí kamiony,
kanál se po čase uvolní, začne řinčet a vše se opakuje. Současnou situace s plnou čárou a upozorněním na
snížení rychlosti podle jejích slov občané spíše vítají: kanál nedělá hluk, doprava je pomalejší. KMČ nicméně
osloví ŘSD s dotazem, zda je toto řešení definitivní.
2. KMČ upozornil p. Stankuš z KMČ Bělidla a Staré Hodolany, že na chodníku, který vede vpravo z Bělidel
podél Divišovy ulice k NP Bělidla, nejsou na třech místech vybudované bezbariérové nájezdy. V jednom případě
chybějí nájezdy i na levé straně. KMČ bude usilovat o nápravu tohoto stavu, protože znemožňuje užívání
chodníku osobách se zdravotním handicapem a znesnadňuje ho maminkám s kočárky, které chtějí navštívit NP
Bělidla. Občané dále upozornili, že mezi chodníkem a cyklostezkou na rohu ulic Chválkovické a Luční je značná
prohlubeň, v níž při dešti stojí velké množství vody. KMČ bude požadovat opravu. Podobně stojí voda i na
chodníku rohu ulic Chválkovické a Železniční. Také v tomto případě se KMČ zasadí za opravu.
3. Pavlovické babí léto se bude konat v neděli 17. září od 14 do 17 hodin. Občané se mohou těšit na obvyklé



soutěže, hry i atrakce. Informováni budou obvyklými kanály.
4. Občané upozornili na dva problémy se zelení v ulici Na Zákopě: naproti č. 16 stojí vrba, kterou je třeba ořezat,
naproti č. 3 zasahují do vozovky přerostlé náletové dřeviny. Ty je třeba odstranit.

Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

7 Nové požadavky

1 Bezbariérové nájezdy na chodníku v Divišově ulici

KMČ žádá o vybudování bezbariérových nájezdů u tří vjezdů na pravé straně chodníku v Divišově ulici ve směru
do Pavloviček (kousek za železničním přejezdem) a u jednoho vjezdu na protější straně (též hned za
přejezdem).

2 Oprava chodníků

KMČ žádá o opravu chodníku na rohu ulic Chválkovické a luční - mezi dlažbou a cyklostezkou je prohlubeň, ve
které stojí voda. Stejná situace je na rohu ulic Chválkovické a Železniční. Velké louže znemožňují občanům
chodníky a cyklostezku využívat.

3 Ořezy zeleně v ulici Na Zákopě

KMČ žádá v ulici Na Zákopě o ořez vrby naproti č. 16 a o likvidaci přerostlých náletových dřevin naproti č. 3.

8 Obecné informace

III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 8 / 2023

Datum schválení zápisu: 11. 08. 2023 Předseda/předsedkyně KMČ:
PhDr. Zita Chalupová

Zapsal/a:
PhDr. Zita Chalupová

Ověřil/a:
RNDr. Kateřina Mutinová


